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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr XC/2024 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 
/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

XC Sesja w dniu 26 marca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2024 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:38 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 18 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 

 

2) Zmiana porządku obrad. 

Burmistrz Prudnika złożył wniosek w sprawie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ochotnika za 

udział w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk nr 1546). Mówił projekt 

uchwały.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ochotnika za udział w działaniu 

ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk nr 1546) 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Ludmiła Lisowska 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

3) Przyjęcie protokołu z LXXXIX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXXIX sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 lutego 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXIX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak przedstawił informację. 

Informacja z działalność Burmistrza Prudnika za okres od 29 lutego do 26 marca 2024 r. Z 

ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W marcu oficjalnie zostało zakończone zadanie związane z budową kanalizacji sanitarnej 

we wsi Szybowice. Efekt rzeczowy tej inwestycji to:  

- długość wybudowanej sieci z przykanalikami – 15,964 km, 

- podłączonych do kanalizacji – 212 domostw ( to jeszcze nie 100% nieruchomości- w trakcie 

przyłączenia pozostaje   80 nieruchomości) 

Ilości ścieków odprowadzonych w poszczególnych latach : 

Rok 2023 (12 m-cy) 

- sprzedaż wody -28 651 m³ 

- ścieki odprowadzone do kanalizacji – 14334 m³ 

Rok 2024 (2 m-ce) 

- sprzedaż wody -  4792 m³ 

- ścieki odprowadzone do kanalizacji –  3447 m³ 

Koszt realizacji inwestycji to  – 17 960 824,94 zł. netto. 

Inwestycja została zrealizowana ze środków własnych ZWiK przy udziale środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska oraz Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich 2014-2020. Bardzo dziękuję Zarządowi Województwa za podjęte pod koniec 

ubiegłego roku decyzje związane z dofinansowaniem tej  inwestycji. 

Przedstawione liczby związane z ilością odprowadzanych ścieków ewidentnie wskazują, że 

obrany został właściwy kierunek związany z sanitacją naszych wsi, a przypomnę że  podobna 

inwestycja, jak w Szybowicach przygotowywana jest obecnie  dla Rudziczki. 

2. Jak można zauważyć przy ulicy Przemysłowej na terenach od ulicy Nyskiej i od obwodnicy 

północnej miasta rozpoczęła się budowa zakładu produkcyjnego firmy Wood of Fire, 

prowadzonej i założonej przez Prudniczan Panów  Dawida Picha i Adama Schirmeisena.   

Wood of Fire to polski producent unikalnych paneli z opalanego drewna. Technika zwęglania 

inspirowana jest tradycyjną japońską metodą Shou Sugi Ban, znana od ponad 700 lat. Proces 

polega na opalaniu desek w specjalnych piecach, co nadaje im unikalną zwęgloną 

powierzchnię, widoczną w kolorze i fakturze drewna. Opalanie nie tylko chroni drewno przed 

działaniem czynników zewnętrznych, ale również nadaje mu wyjątkowy charakter. 

Zakończenie prac budowlanych i rozpoczęcie produkcji planowane są na czwarty kwartał 

tego roku. Firma planuje zatrudnić od 30 do 60 osób, zależnie od koniunktury rynku. To 

kolejny krok w rozwijaniu lokalnej gospodarki i promowaniu innowacyjnych rozwiązań na 

rynku drewna. Inwestor współpracuje również z Katowicką Specjalną Strefą Ekonomiczną, a 

obszar inwestycji ma być objęty pomocą publiczną. Od rozpoczęcia inwestycji, gmina 

uczestniczy w pomocy przedsiębiorcom w kwestiach związanych z przygotowaniem 

inwestycji, a także zapewnieniem warunków do prowadzenia działalności. Przypomnę 

również, że trawa procedura sprzedaży nieruchomości o powierzchni  około 4 ha, przy ulicy 

Przemysłowej o nabycie której zwróciła się firma z branży budowlanej. Prace związane z 

budową tego zakładu planowane są do rozpoczęcia jeszcze w tym roku.    

3. W związku z podjętą decyzją o rozpoczęciu jeszcze w tym roku  budowy w Wierzbcu 

pierwszej w Polsce biometanowni, której instalacja zasilana będzie wsadem pochodzącym ze 

Stadniny Koni Prudnik - w Zakładzie Energetyki Cieplnej Prudnik odbyło się spotkanie z 

udziałem Zarządu Spółki, Zarządu Stadniny Koni , przedstawicieli Polskiego Stowarzyszenia 

Biometanu i spółki Greengas oraz ekspertów energetycznych, które poświęcone było 

transformacji energetycznej naszej Spółki. Jednym z założeń inwestycji biometanowni jest 

wytwarzanie z powstałego w procesie produkcji odpadu peletu, który  zastąpi używany do tej 

pory przez ZEC do produkcji ciepła  węgiel.  
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W obliczu unijnych przepisów w zakresie emisji CO2, pozwoli to utrzymać ceny za ciepło 

systemowe na poziomie, który zapewni bezpieczeństwo ekonomiczne naszych mieszkańców. 

4. Informuję, że zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych ogłoszono lub rozstrzygnięto 

następujące procedury zamówień: 

1) w dniu 15.03.2024 r. podpisano umowę na: Przebudowę dróg ul. Ogrodowej, Chrobrego i 

Kochanowskiego w Prudniku z firmą: Przedsiębiorstwo  Robót Drogowych „Prószków” Sp. z 

o.o., ul. Wiejska 6, 46-060 Folwark na kwotę 6 027 000,00 zł. 

2) 0głoszono i unieważniono przetarg na: Przewóz pasażerów w komunikacji miejskiej. 

Oferta z najniższą ceną przewyższała kwotę przeznaczoną na finansowanie zamówienia. 

3) ponownie ogłoszono przetarg na: Przewóz pasażerów w komunikacji miejskiej. Otwarcie 

odbyło się 22.03.2024 r. Przetarg unieważniono. Oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę 

przeznaczoną na finansowanie zamówienia. 

4) otwarto przetarg na: Remonty dróg gminnych. Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 

5) ogłoszono przetarg na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego. Termin składania 

ofert 22.04.2024 r. 

5. Informuję, że  w sierpniu na ulicach naszego miasta zorganizowana zostanie meta 

czwartego etapu wyścigu kolarskiego 81. Tour de Pologne. 

Wyścig rozpocznie się 12 sierpnia we Wrocławiu i już trzy dni później zawita do naszego 

miasta. Meta znajdować się będzie w Krakowie (zawodnicy dojadą tam 19 sierpnia). W 

Prudniku będzie finał pierwszego w trakcie wyścigu, ponad dwustukilometrowego etapu, o 

charakterze sprinterskim (trzy wcześniejsze będą górskie). Meta położona będzie na 

wysokości skrzyżowania ul. Kopernika i ul. Dąbrowskiego. Zawodnicy dotrą do Prudnika z 

Dolnego Śląska po pokonaniu lotnych premii w Otmuchowie i Głuchołazach. 

6. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku była organizatorem Biegu Tropem Wilczym ku 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Bieg miał na celu oddanie hołdu żołnierzom polskiego 

podziemia antykomunistycznego i antysowieckiego działającego w latach 1944-1963 w 

obrębie przedwojennych granic RP. 

Bieg, który odbył się przy Sanktuarium św. Józefa w Prudniku Lesie, zgromadził ponad 200 

uczestników, z czego większość stanowili uczniowie ze Szkół Podstawowych Gminy 

Prudnik. Pogoda dopisała, a uczestnicy pokonali obie trasy (krótszą - 1963m oraz dłuższą - 

5km) z determinacją i zaangażowaniem.  

Po zakończeniu biegu wszyscy otrzymali ciepły posiłek oraz medal. Atmosfera na Klasztorku 

była niezwykle serdeczna i pełna pozytywnej energii. Wydarzenie okazało się świetną okazją 

do aktywnego spędzenia niedzielnego popołudnia oraz do upamiętnienia Żołnierzy 

Wyklętych. 

7. W sobotę, 9 marca b.r. na Kompleksie Sportowym "Sójka" odbył się Maraton Fitness z 

okazji Dnia Kobiet, który zgromadził blisko 70 uczestników. Sala była pełna, a program 

obejmował różnorodne zajęcia od Total Body Conditioning, przez TABATĘ i Full Body 

Workout, po relaksujący streching. 

Instruktorzy zapewnili wysoki standard treningów, dbając o komfort i zaangażowanie 

uczestników. Po intensywnych ćwiczeniach dietetyczka Agnieszka Chudy z Dobrej Diety 

oferowała bezpłatne porady i pomiary składu ciała. 

Na zakończenie każda uczestniczka otrzymała kwiatek w podziękowaniu za swój wysiłek.  

8. W miniona sobotę na terenie Kompleksu Sportowego „Sójka” odbyła się Gala Boksu 

Olimpijskiego, na którą składało się kilka wydarzeń. VII Mistrzostwa Opolszczyzny w Boksie 

Olimpijskim, w których odbyło się osiem walk zawodników z opolskich klubów sportowych 

tj. Prudnicka Akademia Boksu, Odra Opole, Chemik Kędzierzyn-Koźle, OKB Strzelce 

Opolskie.   

Druga część to Mecz Polska Czechy (Boxing Mesto Jesenik). Było to 11 walk, w których 

większości wygrali reprezentanci Polski. 
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Wydarzenie uświetnił występ Michała Buczka, czyli Z.B.U.K.U, a zwieńczeniem wydarzenia 

było starcie gigantów Mati Kowal Kowalczyk vs. Kamil Rybarczuk. Gmina Prudnik ASiP 

była jednym z organizatorów wydarzenia.   

Dzisiejsza sesja Rady Miejskiej  jest  ostatnią sesją w kadencji 2018 – 2024. Co prawda 

kończy ona pewien etap funkcjonowania gminy, jednak każda kolejna kadencja jest 

kontynuacją realizacji zadań własnych gminy. Mam wrażenie, że  czas naszej wspólnej 

kadencji,  upłynął  bardzo szybko, a był to czas specyficzny, gdyż cieniem na nim położyła 

się pandemia COVID – 19 i wojna w Ukrainie. W tym szczególnym czasie trzeba było 

dostosować się do sytuacji, zmienić sposób myślenia, dotrzeć z pomocą do każdego 

mieszkańca w czasie pandemii, później zorganizować pomoc uchodźcom, którzy przybyli do 

naszego miasta z Ukrainy.   

W związku z pandemią Covid 19 zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa 

wprowadziliśmy szereg ograniczeń adekwatnych do sytuacji epidemiologicznej, których 

celem było  zminimalizowanie możliwości wystąpienia zachorowań  na terenie  Gminy 

Prudnik. Ograniczyliśmy dostępność do instytucji gminnych, jednak, jeśli nie nakazywały 

tego decyzje odgórne - żadnej z nich nie zamknęliśmy. W inny sposób pracowały placówki 

oświatowe, instytucje kultury, opieki społecznej, służby komunalne, jak i sam Urząd. Cieszę, 

że współpracujące ze mną osoby w instytucjach gminnych pracowały z pełnym 

poświęceniem, empatią, determinacją i dbałością  o drugiego człowieka w tym trudnym 

czasie, którego nikt z nas wcześniej nie znał. 

  Już po dwóch tygodniach przygotowań opublikowany został program wsparcia dla 

przedsiębiorców gminy Prudnik, który był adresowany do tych, którzy znaleźli się w trudnej 

sytuacji gospodarczej spowodowanej pandemią koronawirusa. Z perspektywy czasu można 

powiedzieć, że program ten zafunkcjonował, ale mamy świadomość, że do dzisiaj „blizny” po 

pandemii widoczne są praktycznie na każdym kroku.  

Dzisiaj, chciałbym podziękować każdemu, kto w tym trudnym czasie, często z narażeniem 

własnego zdrowia  był zaangażowany w pomoc tym, którzy tej pomocy potrzebowali i 

oczekiwali. 

24 lutego 2022 roku Rosja rozpoczęła inwazję na Ukrainę. Od tego momentu 

przyjmowaliśmy uchodźców do schronisk w Prudniku i Wieszczynie, a swoje mieszkania 

szeroko dla uchodźców otworzyli mieszkańcy naszej gminy. W Urzędzie Miejskim 

uruchomiliśmy dla uchodźców punkt informacyjny, a  nasi mieszkańcy mogli   na utworzone 

przez Gminę Prudnik konto pomocowe  wpłacać środki pieniężne z przeznaczeniem na 

pomoc dla mieszkańców Ukrainy. Zajęliśmy się też zbiórką i dystrybucją darów. Do naszego 

partnerskiego miasta Nadwórna ruszył strumień pomocy organizowanej przez  gminę,  miasta 

partnerskie, jak i przez mieszkańców naszej gminy.  W prudnickich szkołach polscy 

uczniowie przywitali swoje koleżanki i kolegów z Ukrainy. Ukraińskie dzieci i młodzież 

korzystały z nauki i opieki na takich samych warunkach jak polscy uczniowie.  

Wydarzenia związane z wojną w Ukrainie i postawa naszych mieszkańców to wyraz  naszej 

szczególnej  solidarności z narodem Ukraińskim. Dzisiaj bardzo dziękuje wszystkim za  

zaangażowanie za  empatię, szczodrość i otwartość  w niesionej pomocy Ukrainie i jej 

mieszkańcom przebywającym na terenie Gminy Prudnik.  

Jednak ten trudny czas nie był przeszkodą w realizacji zadań rzeczowych, które odpowiadały 

na zapotrzebowanie naszych mieszkańców.  

Przypomnę niektóre zadania wykonane w trakcie minionej kadencji, które być może  nie są na 

pokaz, ale rozwiązujące codzienne  problemy naszych mieszkańców. I tak: 

W zakresie dróg i placów: 

-„Wybrukowano teren przyległy do Kościoła Parafii Miłosierdzia Bożego w Prudniku” - 93 

933,72 zł, 
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- „Modernizacja drogi na terenie byłych koszar w Prudniku – boczna ul. Legionów”  164 

820,00 zł 

- „Przebudowa drogi ul. Grottgera”  - 490 000,00 zł 

- Przebudowa drogi gminnej ul. Nowej w Łące Prudnickiej” 565 800,00 zł 

- „Zagospodarowanie działki 757/2 w Rudziczce” -148 998,00 zł 

- Przebudowa drogi w Wieszczynie obręb Dębowiec” 769 752,18 zł 

- „Remont nawierzchni jezdni i chodników przy ulicy Wybickiego w  Prudniku” 658 912,45 

zł  

- „Budowa IV etapu drogi ulicy Przemysłowej w Prudnik”  - 1 646 942,89 zł 

- „BUDOWA DROGI ULICY JAŚMINOWEJ”. Długość jezdni 123,0m o nawierzchni z 

kostki betonowej 

- „BUDOWA DROGI ULICY KALINOWEJ” Długość jezdni 75,5m o nawierzchni z kostki 

betonowej 

- „BUDOWA DROGI ULICY AZALIOWEJ”. Długość jezdni 530,10m o nawierzchni z 

kostki betonowej 

- „BUDOWA DROGI ULICY DĘBOWEJ” Długość jezdni 400,0m o nawierzchni z kostki 

betonowej 

- „REMONT DROGI UL. LWOWSKIEJ” W PRUDNIKU. Długość jezdni ok. 250,0m o 

nawierzchni asfaltowej 

- „MODERNIZACJA DRÓG: MATEJKI, KOSSAKA, SŁOWACKIEGO” - remont 

nawierzchni ciągu pieszo-jezdnego ulica Słowackiego w Prudniku Długość wyremontowanej 

drogi  - 128,0 m 

- remont nawierzchni ciągu pieszo-jezdnego ulica Kossaka w Prudniku - Długość 

wyremontowanej drogi  - 136,0 m 

-  remont nawierzchni ciągu pieszo-jezdnego ulica Matejki w Prudniku. Długość 

wyremontowanej drogi  - 128,0 m 

-  „PRZEBUDOWA DROGI UL. PADEREWSKIEGO W PRUDNIKU”. W ramach zadania 

zostanie wykonana nowa nawierzchnia jezdni w technologii asfaltowej i chodników o 

nawierzchni z kostki betonowej. 

„MODERNIZACJA DROGI WEWNĘTRZNEJ W CZYŻOWICACH (PRZY KOŚCIELE)” 

W ramach zadania została wykonana nowa nawierzchnia jezdni drogi wewnętrznej przy 

Kościele w technologii asfaltowej wraz z mijanką asfaltową. 

”REMONT DROGI WEWNĘTRZNEJ W MIEJSCOWOŚCI WIERZBIEC PRZY 

DZIAŁKACH 62”  

W ramach zadania została wykonana nowa nawierzchnia jezdni drogi wewnętrznej w 

technologii asfaltowej. Długość - 177 m  

”REMONT DROGI GMINNEJ WEWNĘTRZNEJ NR 738 W MOSZCZANCE” 

W ramach zadania została wykonana nowa nawierzchnia jezdni drogi wewnętrznej w 

technologii asfaltowej. Długość - 450 m  

„REMONT DROGI GMINNEJ W PIORUNKOWICACH  /DROGA NR 161/” W ramach 

zadania wykonano nową nawierzchnię drogi wewnętrznej z kostki betonowej na podbudowie 

z kruszywa drogowego. Podstawowe parametry techniczne: Długość - 65 m  

„PRZEBUDOWA DROGI UL. LEGIONÓW W PRUDNIKU” 

W ramach zadania wykonano: 

- nawierzchnię z kostki betonowej wraz z podbudową z kruszywa i warstwą betonu dla jezdni,  

- nawierzchnię z kostki betonowej wraz z podbudową z kruszywa dla chodnika i ścieżki 

pieszo-rowerowej, 

- przebudowę skrzyżowań, 

- poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez wykonanie oznakowania pionowego i 

poziomego ulicy, 
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Długość remontowanej drogi  - 402,0 m 

”REMONT DROGI WEWNĘTRZNEJ W RUDZICZCE /DZIAŁKA NR 873/” W ramach 

zadania wykonano nową nawierzchnię jezdni drogi wewnętrznej w technologii asfaltowej. 

Długość - 132 m  

„MODERNIZACJA DROGI UL. TYSIĄCLECIA” W PRUDNIKU  

W ramach zadania wykonano nową nawierzchnię ciągu pieszo – jezdnego ulicy Tysiąclecia z 

kostki betonowej na podbudowie z kruszywa drogowego. Długość wyremontowanej drogi  - 

303,0 m 

„MODERNIZACJA DROGI UL. SKŁODOWSKIEJ” W PRUDNIKU  

W ramach zadania wykonano nową nawierzchnię ciągu pieszo – jezdnego z kostki betonowej 

na podbudowie z kruszywa drogowego ulicy Skłodowskiej  w Prudniku. Długość 

wyremontowanej drogi  - 221,0 m 

„MODERNIZACJA DROGI UL. REYMONTA W PRUDNIKU” 

W ramach zadania wykonano nową nawierzchnię ciągu pieszo – jezdnego ulicy Reymonta z 

kostki betonowej na podbudowie z kruszywa drogowego. Długość - 237 m  

„MODERNIZACJA DROGI GMINNEJ W PRUDNIKU PRZY UL. PONIATOWSKIEGO” 

W ramach zadania wykonano konserwację nawierzchni asfaltowej części drogi ulicy 

Poniatowskiego w Prudniku 

Długość wyremontowanej drogi  - 351,0 m 

REMONT DROGI GMINNEJ W PIORUNKOWICACH DZIAŁKA NR 162/1 W ramach 

zadania wykonano konserwacje nawierzchni asfaltowej części drogi w miejscowości 

Piorunkowice. Długość wyremontowanej drogi  - 28,0 m 

REMONT DROGI GMINNEJ W MOSZCZANCE (DZIAŁKA NR 574) W ramach zadania 

wykonano konserwacja nawierzchni asfaltowej części drogi w miejscowości Moszczanka. 

Długość wyremontowanej drogi  - 83,0 m 

PRZEBUDOWA PRZEJŚĆ DLA PIESZYCH :  CZĘŚĆ I - PRZEBUDOWA DWÓCH 

PRZEJŚĆ DLA PIESZYCH UL. PIASTOWSKIEJ W PRUDNIKU W OBRĘBIE 

SKRZYŻOWANIA Z UL. PLAC WOLNOŚCI  

Przebudowa nawierzchni chodników i jezdni dwóch przejść dla pieszych na ul. Piastowskiej 

w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. Plac Wolności. 

Montaż dwóch kompletów lamp dla każdego z przejść dla pieszych wraz z wykonaniem 

zasilania elektrycznego. 

PRZEBUDOWA PRZEJŚĆ DLA PIESZYCH :  CZĘŚĆ II - PRZEBUDOWA DWÓCH 

PRZEJŚĆ DLA PIESZYCH UL. PIASTOWSKIEJ W PRUDNIKU W OBRĘBIE 

SKRZYŻOWANIA Z UL. KOPERNIKA  

Przebudowa nawierzchni chodników i jezdni dwóch przejść dla pieszych na ul. Piastowskiej 

w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. Kopernika. Montaż dwóch kompletów lamp dla 

każdego z przejść dla pieszych wraz z wykonaniem zasilania elektrycznego. 

W zakresie modernizacji oświetlenia ulicznego 

- „Przebudowa oświetlenia ulic na terenie byłych koszar” - 239 850,00 zł, 

- „Budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Prudnik” - 63 468,00 zł 

-  „Budowa oświetlenia przy ul. Dąbrowskiego”  

-  „Budowa oświetlenia przejścia dla pieszych przy ul. 

Skowrońskiego” 

- „Budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Prudnik” - 119 671,00 zł  

- Budowa oświetlenia przejścia dla pieszych drogi powiatowej w ulicy Skowrońskiego wraz z 

wymaganym doświetleniem pasa drogowego - budowa 8 nowych punktów świetlnych   

- „Uzupełnienie oświetlenia we wsi Wierzbiec”  

- „Uzupełnienie oświetlenia chodnika we wsi Łąka Prudnicka”. 

- „Kompleksowa modernizacja oświetlenia miejskiego w Prudniku”.   
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Kwota  - 4 906 296,78 zł 

- Wymiana istniejących opraw wyładowczych na oprawy LED na terenie miejskim  - 

wymiana 559 opraw oświetlenia ulicznego 

- Wymiana istniejących opraw wyładowczych na oprawy LED na terenie miejscowości 

gminnych  - wymiana 76 opraw oświetlenia ulicznego 

W zakresie obiektów użyteczności publicznej: 

„WDROŻENIE KOMPLEKSOWEJ STRATEGII NISKOEMISYJNEJ W SUBREGIONIE 

POŁUDNIOWYM” – BUDOWA DWORCA AUTOBUSOWEGO W PRUDNIKU 

Wykonany budynek dworca autobusowego ma formę jednokondygnacyjnego pawilonu 

zbudowanego na planie zbliżonym do prostokąta. Forma budynku składa się z trzech brył:  

- pełnej bryły ceglanej z zaokrąglonymi narożnikami od strony budynku prokuratury  

- przeszklonej z trzech stron poczekalni  

- zadaszenia peronów wzdłuż ulicy Sądowej.  

Obiekt wykonano jako konstrukcja murowana z elementami żelbetowymi. Stropodach 

żelbetowy monolityczny zwieńczony wzdłuż krawędzi zewnętrznej attyką żelbetową. 

Budynek posadowiony jest na fundamentach bezpośrednich w postaci ław żelbetowych oraz 

lokalnie na płycie żelbetowej. 

Zadaszenie peronów wykonane jest w konstrukcji stalowej w kolorze antracytowym i 

obłożonej miejscami sklejką brzozową. Zadaszenie peronów składa się z „głównej nawy” 

która jest kontynuacją przestrzeni poczekalni i jest wykończona materiałem nieprzeziernym – 

identycznym jak sufit w poczekalni. Wzdłuż nawy głównej, po obu jej stronach, 

zlokalizowane są pasy zadaszenia wykończone bezbarwnym szkłem z sitodrukiem w kolorze 

białym – zapewniającą ochronę przed opadami a jednocześnie zapewniającą dostęp światła 

słonecznego.  

„Modernizacja instalacji elektrycznej w budynku Zespołu Szkół w Prudniku przy ul. 

Ogrodowej”  -  163 707,65 zł, 

„Modernizacja placu zabaw w Łące Prudnickiej”  -  179 353,52 zł 

„Modernizacja kotłowni w Szkole Podstawowej w Szybowicach”  159 856,35 zł  

„Budowa lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz z budową  lokalnej  oczyszczalni ścieków w 

miejscowości Wierzbiec”  -1 512 152,02 zł 

MODERNIZACJA BOISKA SPORTOWEGO PRZY SZKOLE PODSTAWOWEJ  

W ŁĄCE PRUDNICKIEJ  

W ramach zadania zostało wykonane boisko wielofunkcyjne o nawierzchni z poliuretanu do 

piłki nożnej, siatkowej i koszykówki wraz z niezbędnym wyposażeniem. 

„MODERNIZACJA PRZYSZKOLNYCH OBIEKTÓW SPORTOWYCH W GMINIE 

PRUDNIK - RUDZICZKA” 

W ramach zadania zostało wykonane boisko wielofunkcyjne o nawierzchni z poliuretanu do 

piłki nożnej, siatkowej i koszykówki wraz z niezbędnym wyposażeniem. 

„ROZBUDOWA I PRZEBUDOWA WIEJSKIEGO DOMU KULTURY W 

SZYBOWICACH” 

W ramach zadnia wykonano: 

1.) Rozbudowę budynku Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach o pomieszczenie 

gospodarcze o powierzchni ok. 25m2 wraz z tarasem wykonanym na jego powierzchni dachu. 

2.) Wykonanie przeszklenia elewacji tarasu od strony frontowej budynku (drogi powiatowej) 

wraz z wykonaniem nowych instalacji wewnętrznych t.j. elektrycznej i centralnego 

ogrzewania. 

3.) Przebudowę budynku WDK w zakresie likwidacji konstrukcyjnego słupa wewnątrz sali 

głównej i zastąpienie go podciągiem stalowym. 

„ZWIĘKSZENIE EFEKTYWNOŚCI ENERGETYCZNEJ BUDYNKU URZĘDU 

MIEJSKIEGO W PRUDNIKU” 
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– Wymiana okien i remont pokrycia dachowego budynku Urzędu Miejskiego. 

„WYPOSAŻENIE WIEJSKIEGO DOMU KULTURY W CZYŻOWICACH”  

W ramach zadania dostarczono do Wiejskiego Domu Kultury niezbędny sprzęt komputerowy, 

rekreacyjny i edukacyjny dla mieszkańców sołectwa. 

„WYPOSAŻENIE WIEJSKIEGO DOMU KULTURY W MIESZKOWICACH” 

W ramach zadania dostarczono do Wiejskiego Domu Kultury niezbędny sprzęt komputerowy, 

rekreacyjny i edukacyjny dla mieszkańców sołectwa. 

„WYPOSAŻENIE WIEJSKIEGO DOMU KULTURY W PIORUNKOWICACH” 

W ramach zadania dostarczono do Wiejskiego Domu Kultury niezbędny sprzęt komputerowy, 

rekreacyjny i edukacyjny dla mieszkańców sołectwa. 

„WYPOSAŻENIE WIEJSKIEGO DOMU KULTURY W WIERZBCU” 

W ramach zadania dostarczono do Wiejskiego Domu Kultury niezbędny sprzęt komputerowy, 

rekreacyjny i edukacyjny dla mieszkańców sołectwa. 

PRZEBUDOWA KOMINA I WYMIANA PIECA CO W BUDYNKU PRZEDSZKOLA 

"CHATKA PUCHATKA"  

W ramach zadnia wykonano: 

1. Budowę nowego przewodu kominowego dymowego o długości 13mb. 

2. Demontaż istniejącego pieca centralnego ogrzewania. 

3. Montaż nowego pieca centralnego ogrzewania z podajnikiem na paliwo stałe typu 

ekogroszek i sterowaniem automatycznym o mocy 25KW. 

TRWA MODERNIZACJA ZESPOŁU MIEJSKICH OBIEKTÓW SPORTOWYCH 

POŁOŻONYCH PRZY ULICY KOLEJOWEJ W PRUDNIKU” 

Projekt i realizacja pierwszego etapu robót obejmuje wykonanie przebudowy stadionu w 

Prudniku przy ul. Kolejowej w zakresie  : 

Budowy boiska piłkarskiego z nawierzchnią z trawy naturalnej  

• Budowa areny lekkoatletycznej kategorii V Polskiego Związku Lekkiej Atletyki w której 

skład wchodzą: 

Bieżnia okólna 6-torowa 400m,  

Bieżnia prosta 6-torowa  

Rzutnia do rzutu oszczepem x1 

Rzutnia do rzutu dyskiem i młotem x1 

Rzutnia do pchnięcia kulą x1 

Skocznia do skoku o tyczce jednokierunkowa x2 

Skocznia do skoku w dal i trójskoku dwuścieżkowa dwukierunkowa x1 

Skocznia do skoku wzwyż x2 

• Budowy trybun: 

Trybuna główna, zadaszona, położona na wprost wejścia na stadion ponad 600 miejsc 

siedzących wraz z miejscami dla drużyny gości. 

Trybuna VIP dostosowana do potrzeb osób niepełnosprawnych z wydzielonym oszklonym 

miejscem dla komentatora 43 miejsca 

Trybuna niezadaszona na 268 osób 

• Budowę budynku toalet  

• Wykonanie niezbędnego zagospodarowania terenu wokół stadionu  

• Wykonanie ekranów akustycznych wzdłuż wschodniej granicy opracowania oraz na koronie 

stadionu zgodnie z wytycznymi decyzji środowiskowej  

• Przebudowa i rozbudowa grobli otaczających stadion w celu osiągnięcia wymaganej rzędnej 

przekraczającej rzędną powodziową zgodnie z wytycznymi pozwolenia wodnoprawnego  

• Budowa dojść pieszych biegnących po koronie stadionu oraz prowadzących do budynku 

toalet  

• Budowa schodów terenowych wraz z pochwytami prowadzących na koronę stadionu  
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• Budowa ogrodzenia h=220 cm otaczającego trybuną gości  

• Budowa ogrodzenia h=180 cm otaczającego stadion (poza wnioskiem o pozwolenie na 

budowę)  

• Zakup wyposażenia obiektu - wyposażenia sportowego dla areny lekkoatletycznej  

• Przebudowa zagospodarowania terenu wraz z budową ciągów komunikacyjnych, montażem 

małej architektury, oświetlenia, odwodnienia i monitoringu. 

Roboty w zakresie instalacji sanitarnych polegające na wykonaniu sieci wodociągowej oraz 

instalacji nawadniania boiska głównego. 

Wykonanie sieci instalacji kanalizacji sanitarnej  

Zewnętrzna instalacja drenażowa i kanalizacji deszczowej. 

Instalacje sanitarne wewnątrz budynku wc. 

Roboty w zakresie instalacji elektrycznych: 

Budowa oświetlenia głównego stadionu 

Budowa oświetlenia wokół stadionu  

Instalacja monitoringu stadionu 

Instalacja nagłośnienia stadionu 

Na dzień dzisiejszy trwają praca związane z: 

- wykonaniem kanalizacji deszczowej wraz z zbiornikami na wody opadowe. 

- budową trybun zadaszonych  

- budową trybun niezadaszonych 

- budową trybun typu VIP 

Trwają prace związane z wykonaniem ekranów akustycznych,  drenażu murawy stadionu 

budowy  parkingu od strony południowej boiska,  wykonano maszty oświetleniowe oraz część 

kanalizacji teletechnicznej. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak 

- Tomasz Wisła 

- Ryszard Czeczel 

- Zbigniew Kosiński 

- Stanisław Mięczakowski 

- Edward Mazur 

- Zygmunt Trojniak 

- Stanisław Mięczakowski 

- Urszula Rzepiela 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska poinformowała, że w programie esesja znajduje się 

sprawozdanie, z którym można się zapoznać. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 29 lutego 2024 r. do 26 marca 2024 r. 

1.W dniu 1 marca 2024 do tut. Urzędu wpłynęło zawiadomienie o toczącym się 

postanowieniu nadzorczym w sprawie Uchwały nr LXXXVIII/1351/2024 Rady Miejskiej w 

Prudniku w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia kredytu udzielonego przez 

ING Bank Śląski S. A. zaciąganego przez ZWiK Prudnik Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. Uchwałą nr 6/11/2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Opolu z dnia 6 marca 2024 orzeczono nieważność ww. uchwały.  
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2. W dniu 5 marca 2024  r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXXIX sesji Rady w dniu  

29 lutego 2024 r., celem przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu.   

3. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

4. 22 III 2023 r uczestniczyłam w oficjalnym zakończeniu budowy kanalizacji sanitarnej w 

Szybowicach 

5. 25.03.2023r uczestniczyłam w Gali Powiatowej 

/zgodnie z pkt. 3 transkrypcji/ 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 15-2024 interpelacja radnego Paweł Licznara w sprawie sprzedaży mieszkań kounalnych 

2) 16-2024 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie danych finansowych społek gminy 

Prudnik 

3) 18-2024 wniosek radnej Ludmiły Lisowskiej aby kolejne etapy kanalizowania Gminy 

Prudnik prowadzone były bezpośrednio przez Wydział Inwestycji Urzędu Miejskiego w 

Prudniku 

4) 19-2024 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w spreawie planów rozbudowy 

placówki cmentarnej 

5) 20-2024 wniosek radnej Urszuli Rzepieli w sprawie przywrócenia sprawnej i efektownej 

praktyki omawiania z Komisją Budownictwa zleconych przez Gminę Prudnik projektów oraz 

ich końcowej wersji 

6) 21-2024 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie rozpatrzenia wniosku PKP dot. 

realizacji na północnej strony ul. Kolejowej zabudowy mieszkaniowej i związanej z tym 

zmiany ustaleń w studiów uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu 

 

W dyskusji udział wzięli: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Urszula Rzepiela 

- Alicja Isalska 

- Zbigniew Kosiński 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/  

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji udział wzięli: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Katarzyna Staniaszek 

- Tomasz Wisła 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań zawartych w Gminnym programie Wspierania 

Rodziny dla Gminy Prudnik za rok 2023 (druk nr 1536) 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z realizacji zadań zawartych w Gminnym programie Wspierania Rodziny dla 

Gminy Prudnik za rok 2023 (druk nr 1536).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

7. Sprawozdanie z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za 2023 rok 

(druk nr 1537) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

- Stanisław Mięczakowski 

- Tomasz Wisła 

- Edward Mazur 

- Stanisław Mięczakowski 

- Marcin Husak 

/zgodnie z pkt. 7 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za 2023 rok (druk nr 

1537).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

8. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Prudnickiego Ośrodka Kultury i 

Biblioteki Publicznej w tym: 

1) przyjęcie informacji z działalności Prudnickiego Ośrodka Kultury (druk nr 1538) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Sylwia Gawłowska Muller 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 8.1 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji z działalności Prudnickiego Ośrodka Kultury (druk nr 1538).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

2) przyjęcie informacji z działalności Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Prudniku 

(druk nr 1539) 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji z działalności Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Prudniku 

(druk nr 1539).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

3) przyjęcie informacji z działalności Kina Diana w Prudniku (druk nr 1540) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 8.3 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji z działalności Kina Diana w Prudniku (druk nr 1540).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
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9. Sprawozdanie z działalności rzeczowo - finansowej Agencji Sportu i promocji w 

Prudniku za rok 2023 (druk nr 1541) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Małgorzata Halek 

- Alicja Isalska 

- Marcin Husak 

- Mariusz Wicherek 

/zgodnie z pkt. 9 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowo - finansowej Agencji Sportu i promocji w Prudniku za 

rok 2023 (druk nr 1541).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

10. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 1542) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Zygmunt Trojniak 

-  Aleksander Gacek  

- Alicja Isalska  

- Zbigniew Kosiński  

/zgodnie z pkt. 10.1 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 1542).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 
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Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Uchwała nr XC/1379/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok została 

podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 1543) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik 

na lata 2024-2027 (druk nr 1543).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Edward Mróz 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Uchwała nr XC/1380/2024 zmieniającej uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2024-2027 została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

11. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik, w tym zasad i kryteriów 

wynajmowania lokali, których najem jest związany ze stosunkiem pracy (druk nr 1544) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Alicja Isalska  

- Zbigniew Kosiński  

/zgodnie z pkt. 11 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik, w tym zasad i kryteriów wynajmowania 

lokali, których najem jest związany ze stosunkiem pracy (druk nr 1544).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 
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Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Uchwała nr XC/1381/2024 zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik, w tym zasad i kryteriów 

wynajmowania lokali, których najem jest związany ze stosunkiem pracy została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1545) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1545).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Uchwała nr XC/1382/2024 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ochotnika za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk nr 1546)  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ochotnika za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk nr 1546) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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Uchwała nr XC/1383/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ochotnika za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach została 

podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

12. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych. 

W dyskusji udział wzięli: 

- Edward Mróz 

- Urszula Rzepiela 

- Andrzej Gajewski 

- Edward Mazur 

- Stanisław Mięczakowski 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 12 transkrypcji/ 

 

13. Podsumowanie kadencji Rady Miejskiej 2018-2024. 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska podsumowała kończąca się kadencję. Wraz z 

Burmistrzem wręczyła radnym podziękowania za pracę na rzecz miasta i gminy Prudnik. 

 

 

 

 14. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XC Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 
 
Przygotował(a): Joanna Chilińska

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 

  

 


